
BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

How to set up your remote access Wie Sie Ihren Fernzugriff einrichten

Busch-ControlTouch®

English

Deutsch



BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

How to set up

Busch-ControlTouch®

Product name	Busch-ControlTouch®, DIN-rail
Product type	6136/APP(-500), CT/S2.1(1)
Order code	2CKA006136A0201, 2CKA006136A0202, 2CKA006136A0218, 2CKA006136A0219

- First of all be sure you have installed at least firmware version 1.3.20 on your ControlTouch
- Then install the latest version of the app on your smart device (iOS or Android) (version 1.3.4)
- Then open the app and go to your settings, by pushing the  icon in the right upper corner
- Please open now the Setup page
- There you find the button Account
- If you have entered, your account then you see on the bottom the button with “Use remote access server”
- When you have activated this button, you will get automatically the remote access to your building

NOTE:

We recommend to ensure that devices are always installed and operating using the latest firmware and software versions. Claims for defects or damages due to the use of software or firmware versions that have not been kept up-to-date will to be accepted.

HAUS- UND GEBÄUDEAUTOMATION

Wie stellt man das ein

Busch-ControlTouch®

Produktname	Busch-ControlTouch®, REG
Produkttyp	6136/APP(-500), CT/S2.1(1)
Bestellnummer	2CKA006136A0201, 2CKA006136A0202, 2CKA006136A0218, 2CKA006136A0219

- Zunächst stellen Sie sicher, dass Sie mindestens die Firmware-Version 1.3.20 auf Ihrem ControlTouch installiert haben.
- Installieren Sie dann die neueste Version der App auf Ihrem Smart-Gerät (iOS oder Android)(Version 1.3.4).
- Öffnen Sie anschließend die App und gehen Sie zu Ihren Einstellungen, indem Sie das Symbol  in der rechten oberen Ecke drücken.
- Öffnen Sie jetzt bitte die Einstellungen-Seite.
- Dort finden Sie die Schaltfläche Konto.
- Wenn Sie auf Konto gegangen sind, sehen Sie unten die Schaltfläche "Fernzugriff-Server verwenden".
- Wenn Sie diese Schaltfläche aktiviert haben, erhalten Sie automatisch den Fernzugriff auf Ihr Gebäude.

BEMERKUNG:

Wir empfehlen Ihnen, immer die aktuellste Softwareversion zu installieren. Ansprüche aus Mängeln oder Schäden aufgrund einer nicht aktuell gehaltenen Softwareversion können nicht geltend gemacht werden.